
PROTOKÓŁ Nr IX/19
SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA

z 17 kwietnia 2019 r.
odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta Kamienna Góra

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 14.00

Obecnych na Sesji – 13 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

W Sesji uczestniczył Z-ca Burmistrz Miasta (BM) Adam Blicharski.

Obsługa radcowska – adw. Rajmund Kietliński

Ad.1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta (RM) Janusz Jarosz.

Przewodniczący  RM powitał  Z-cę  Burmistrza  Miasta,  Skarbnika  Miasta,  pracowników
Urzędu Miasta, radnych, mieszkańców i lokalne media. 

Przewodniczący  RM  przedstawił  zgromadzonym  klauzulę  informacyjną  o  przetwarzaniu
danych osobowych na Sesji  Rady Miasta i  jednocześnie dodał,  iż  pełna jej  treść została
umieszczona przed wejściem na Salę Witrażową i jest też dostępna na stronie BIP Urzędu
Miasta.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 13 radnych na 15 ustawowego składu
Rady, co stanowi quorum, przy którym RM może obradować i podejmować uchwały.

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu z VII Sesji Rady Miasta Kamienna Góra.

4. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności

za pobyt w ośrodkach wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku
dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do  wyłożonego
do  publicznego  wglądu  projektu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  w  rejonie  ulic:  Parkowej,  Wojska  Polskiego,  T.  Kościuszki
i M. Skłodowskiej-Curie w Kamiennej Górze.

8. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego Miasta Kamienna Góra.
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Miejskiej Kamienna

Góra.
10. Interpelacje i zapytania.
11. Wnioski.
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12.Sprawy różne.
13.Zamknięcie Sesji.

Przewodniczący RM J. Jarosz  zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś wnioski dotyczące
zmian w porządku obrad?

Radny Wiesław Sobiechowski zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu Nr 7:
„Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do  wyłożonego
do  publicznego  wglądu  projektu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego w rejonie ulic: Parkowej, Wojska Polskiego, T. Kościuszki i M. Skłodowskiej-
Curie w Kamiennej Górze”, z uwagi na chęć dokładniejszego zapoznania się z tym tematem
przez część nowych radnych oraz wyjaśnienie pewnych zastrzeżeń.

Przewodniczący  RM  zarządził  głosowanie  w  sprawie  powyższego  wniosku  radnego,
w  wyniku  którego  Rada  Miasta  Kamienna  Góra,  przy  11  głosach  „za”,  0  „przeciw”
i 2 głosach „wstrzymujących się” wyraziła zgodę na wycofanie punktu z porządku obrad. 

Przewodniczący RM poinformował jednocześnie, iż wszystkie pozostałe punkty, następujące
po punkcie Nr 6, zmienią swoją numerację o jeden w dół.

Nikt więcej nie zgłosił wniosków dotyczących ww. zmian w porządku obrad.

Ad.3.     Przyjęcie Protokołu z VII Sesji Rady Miasta Kamienna Góra  

Przewodniczący RM poinformował, że Protokół z VII Sesji był wyłożony do wglądu w Biurze
Rady  Miasta.  Dodał,  że  nie  zostały  do  niego  wniesione  żadne  uwagi  ani  zastrzeżenia
i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś zastrzeżenia? 

Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad.4.     Informacja   Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami  

Z-ca BM przedstawił informację w powyższej sprawie – zał. Nr 2 do protokołu. 

Ad.5.     Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami  

Wiceprzewodniczący  RM  Jerzy  Basta przedstawił  informację  w  powyższej  sprawie
– zał. Nr 3 do protokołu.

Ad.6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych oraz
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Dyrektor MOPS w Kamiennej Górze
Beata Wrzesińska.

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zgłosić  jakieś  uwagi,  bądź
zapytania do przedstawionego projektu uchwały?

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący  RM stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna  Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  13  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  IX/43/19 w  sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia – schronisku
dla  osób  bezdomnych  oraz  schronisku  dla  osób  bezdomnych  z  usługami  opiekuńczymi
– zał. Nr 4 do protokołu.

Ad.7.     Podjęcie uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego Miasta Kamienna Góra  

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Wiceprzewodnicząca  RM  Violetta
Majak.

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zgłosić  jakieś  uwagi,  bądź
zapytania do przedstawionego projektu uchwały?

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna  Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  13  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  IX/44/19 w  sprawie  budżetu
obywatelskiego Miasta Kamienna Góra – zał. Nr 5 do protokołu.

Ad.8.     Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  statutu  Gminy  Miejskiej  
Kamienna Góra

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Wiceprzewodnicząca  RM  Violetta
Majak.

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zgłosić  jakieś  uwagi,  bądź
zapytania do przedstawionego projektu uchwały?

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna  Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  13 głosach „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  IX/45/19 zmieniającą uchwałę
w sprawie statutu Gminy Miejskiej Kamienna Góra – zał. Nr 6 do protokołu.

Ad.9.     Interpelacje i zapytania  

Przewodniczący RM zapytał,  czy ktoś z radnych chciałby przedstawić jakieś interpelacje,
bądź zapytania do Burmistrza Miasta?

Radna Regina Komorowska:
1) przedstawiła  interpelację  w  sprawie  wykonania  kanalizacji  wzdłuż  ul.  Wiejskiej

w Kamiennej Górze – zał. Nr 7 do protokołu.

Radna R. Komorowska  dodała, iż w ostatnim czasie uczestniczyła wraz z mieszkańcami
ul.  Wiejskiej  w Sesji  Rady Powiatu Kamiennogórskiego, podczas której  władze Starostwa
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zobowiązały się do podjęcia działań inwestycyjnych przy ul. Wiejskiej w swoim zakresie.

Ad.10. Wnioski

Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić jakieś wnioski?

Radny  Mariusz  Łobos  przedstawił  w  formie  pisemnej  następujące  wnioski  /zał.  Nr  8
do protokołu/ dotyczące:

1) rozważenia możliwości doprowadzenia sieci gazowej do zabudowy wielorodzinnej przy
ul. Jedwabnej, przed planowanym w najbliższych latach remontem ul. Towarowej;

2) ograniczenia prędkości i ustawienia specjalnych znaków drogowych na odcinku prostej
jezdni wzdłuż budynków wielorodzinnych przy ul. J. Lompy 5-17;

3) poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych przy ul. F. Chopina.

Radna R. Komorowska przedstawiła w formie pisemnej wnioski dotyczące:
1) uporządkowania  terenu  dz.  nr  177/12,  obr.  nr  6  przy  ul.  S.  Staszica  -  zał.  Nr  9

do protokołu;

Radna R. Komorowska poinformowała, iż ww. wniosek składała na posiedzeniu KGKiM oraz
w „sprawach różnych” na ubiegłej sesji. Wyjaśniła, że na terenie tej działki nie ma możliwości
ustawienia prawdziwej  wiaty  śmietnikowej  i  jednocześnie zaproponowała,  aby ogrodzić  te
pojemniki na odpady specjalną siatką.  

2) utwardzenia wejścia do budynku wielorodzinnego przy ul. S. Staszica 20 - zał. Nr 10
do protokołu;

3) uprzątnięcia w całości terenu działki, na której zlokalizowany był w latach ubiegłych
hotel Lnu - zał. Nr 11 do protokołu.

Ad.11.     Sprawy różne  

Radny  Andrzej  Grzyb  powrócił  do  tematu  odbioru  odpadów  komunalnych  z  terenu
Kamiennej Góry przez firmę Sanikom i przypomniał,  że w grudniu 2017 r. Gmina Miejska
Kamienna Góra z czterema innymi gminami zleciła PGK Sanikom z Lubawki od 1 stycznia
2018 r. odbiór odpadów z wolnej ręki, w ramach umowy in-house. Pięciu wspólników ustaliło
cenę za odbiór i transport tony odpadów na poziomie 237,6 zł. Zdaniem radnego ta stawka
wpłynęła na obecne podniesienie ceny za odbiór odpadów komunalnych z terenu miasta,
z  12,15  zł  na  14  zł.  Dodał,  że  w  ostatnim  czasie  Gmina  Lubawka  również  próbowała
dwukrotnie zlecić w takiej samej umowie odbiór odpadów, ale nie udało jej to się, z uwagi na
zaskarżenie tych decyzji przez konkurencyjną firmę z Jawora do Krajowej Izby Gospodarczej.
Ostatecznie  w  wyniku  decyzji  KIO,  Gmina  Lubawka  została  zmuszona  do  ogłoszenia
przetargu na odbiór odpadów na okres 05-12.2019 r. Przetarg wygrał PGK Sanikom, gdyż
konkurencja  nie  była  w  stanie  zaoferować  niższej  ceny,  z  uwagi  na  krótki  okres
obowiązywania umowy i  konieczność inwestycji  w nowe pojemniki  na odpady.  Zaznaczył,
że  Sanikom  zaoferował  w  tym  przetargu  dla  Lubawki  za  odbiór  i  transport  jednej  tony
odpadów  komunalnych  stawkę  w  wysokości  169,92  zł.  Jest  to  cena  dużo  niższa  niż
w  Kamiennej  Górze.  Podkreślił  przy  tym,  że  transport  odpadów  komunalnych  z  terenu
Kamiennej Góry jest dużo tańszy, niż z terenu rozciągniętej Gminy Lubawka na poszczególne
wsie. Stwierdził, iż Kamienna Góra nie dość, że dopłaca do transportu odpadów z czterech
innych  gmin  wspólników,  tj.  Pielgrzymki,  Boguszowa-Gorc,  Świerzawy  i  Wojcieszowa,
to jeszcze teraz będzie dopłacać do Lubawki. Zwrócił się z prośbą o poszukanie możliwości
rozwiązania  niekorzystnej  dla  naszej  gminy  umowy  z  PGK  Sanikom,  która  będzie
obowiązywać  do  2021  r.  i  jednocześnie  ogłoszenia  przetargu  na  odbiór  odpadów
komunalnych z terenu miasta. 

Radny A. Grzyb wyraził sprzeciw wobec organizacji na terenie OWŚ Zalew w okresie świąt
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majowych tzw. bitwy czołgów, z uwagi na okres lęgowy ptactwa wodnego, głównie dzikich
kaczek. Zdziwił się również zachowaniem BM i jego zgodą na organizację takiej imprezy oraz
jednocześnie  przypomniał,  że  w  ubiegłej  kadencji  ówczesny  redaktor  RTI  Janusz
Chodasewicz ostro krytykował burmistrza Krzysztofa Świątka za takie samo postępowanie,
jakie ma miejsce obecnie. 

Radna Danuta Kurnyta zgłosiła następujące sprawy dotyczące:
1) przedstawienia informacji o tym, czy strajkujący nauczyciele z terenu Kamiennej Góry

będą mieli za ten okres wypłacone wynagrodzenia?;
2) podania informacji  o kondycji  finansowej PCZ Sp. z o.o. w Kamiennej Górze, gdyż

niektóre oddziały w szpitalu jak np. wewnętrzny są w bardzo trudnej sytuacji.

Radny W. Sobiechowski stwierdził, co następuje:
1) wyraził zaskoczenie przedstawionymi informacjami o udzielonych przez BM obecnie

umorzeniach  podatku  i  przypomniał,  że  w  ubiegłej  kadencji  radny  i  redaktor  RTI
Janusz Chodasewicz również krytykował ówczesną władzę za takie decyzje. Dodał, że
w 2018 r. burmistrz Krzysztof Świątek umorzył firmie PKS podatek w wysokości 125
tys. zł. Wyraził przy tym zdziwienie, iż w roku bieżącym obecny BM też umorzył tej
samej firmie podatek na kwotę 128 tys. zł. Zapytał, czy nie była to czasem transakcja
wiązana,  połączona z  organizacją transportu  o charakterze linii  miejskiej,  przez co
faktycznie miała ta komunikacja kosztować od początku 250 tys. zł?;

2) wyraził ubolewanie, iż mimo funkcjonowania od trzech miesięcy komunikacji miejskiej
i zgłaszania przez radnych próśb i apeli o poszerzenie trasy o przystanki np. na os.
Antonówka czy  na terenie  DCR,  do  dnia  dzisiejszego  nic  się  nie  zmieniło.  Dodał,
że  mieszkańcy  tych  rejonów  miasta  czują  się  pokrzywdzeni  takim  traktowaniem
i  wyrażają  bardzo  często  swoje  niezadowolenie.  Przypomniał,  że  BM  w  swych
wypowiedziach  podkreśla  chęci  wprowadzenia  zmian,  ale  nic  z  nich  nie  wynika.
Wyraził  obawę,  iż  to  myślenie  będzie  trwało  tak  długo,  aż  radni  zaczną  się
zastanawiać,  skąd  pozyskać  dodatkowe  środki  na  ten  cel.  Przypomniał,  że  Rada
Miasta miała  na początku zapewnienie o funkcjonowaniu tego transportu do końca
bieżącego roku, za kwotę 150 tys. zł. Następnie otrzymała informację, iż transport ten
ma funkcjonować w takiej formie do końca września. Jako przyczynę tej zmiany podał
prawdopodobnie  konieczność  organizacji  po  tym  czasie  przetargu,  z  uwagi  na
przekroczenie kwoty 30 tys. euro.  

Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta  przypomniał, że BM w wypowiedziach medialnych
często podkreśla, iż od przyszłego roku woda w zbiorniku Zalew będzie nadawała się do
kąpieli. Zaznaczył przy tym, że od chwili obecnej miasto ma rok czasu na zagospodarowanie
plaży nad zbiornikiem wodnym i jednocześnie zasugerował rozważenie możliwości zmiany
struktury plaży. Zamiast piasku, który spływa przy każdych opadach do zbiornika przez spore
nachylenie,  należałoby utworzyć plaże trawiastą.  Dodał,  ze obecnie wyłączenie tej  części
obiektu z użytkowania nie stanowiłoby problemu, ale już po uruchomieniu zbiornika byłyby
takie prace kłopotliwe. 

Radna Elżbieta Seweryniak zwróciła się za pośrednictwem mediów z prośbą do nauczycieli,
aby  pozwolili  swoim  uczniom  uczestniczyć  w  egzaminie  maturalnym,  mimo  strajku
i uzasadnionych postulatów.

Radna R. Komorowska zapytała, czy znane są już wyniki audytu prowadzonego w Urzędzie
Miasta, gdyż przeznaczono na ten cel środki z budżetu miasta?

Radny W.  Sobiechowski  zwrócił  się  z  prośbą  do BM o  zobowiązanie  Centrum Obsługi
Jednostek,  do  jak  najszybszego  sporządzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  programu
wspomagania uzdolnionych dzieci z terenu Kamiennej Góry, gdyż w chwili obecnej przez brak
takiego  programu  zagrożone  jest  przyznawanie  stypendiów  w  drugim  semestrze  roku
szkolnego  2018/2019,  w  związku  z  zastrzeżeniami  Wojewody  Dolnośląskiego  do  naszej
uchwały. Stwierdził, że taka uchwała mogłaby zostać podjęta jeszcze w kwietniu przez Radę
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Miasta, gdyż postępowanie nadzorcze może przedłużyć całą procedurę i wpłynąć na brak
przyznania tych nagród dla uzdolnionych dzieci.

Radna  R.  Komorowska  zapytała,  jakie  przeszkody  uniemożliwiają  Urzędowi  Miasta
doposażenie  budynku  Zespołu  Szkół  przy  ul.  Lubawskiej?  Dzięki  doinwestowaniu  tego
obiektu udałoby się przyjąć większą liczbę dzieci do przeniesionego Przedszkola Publicznego
nr  2.  Poddała  również  pod  rozwagę  sens  inwestowania  znacznych  środków  w  budowę
nowego obiektu przedszkolnego, wraz z firmą zewnętrzną.

Radna E. Seweryniak  zwróciła się z prośbą o przedstawienie działań, jakie może podjąć
Urząd Miasta, aby zrealizować wygrany w 2018 r. projekt budżetu partycypacyjnego „Tak dla
placu zabaw”  przy  ul.  Lubawskiej.  Wyraziła  obawę,  iż  realizacja  tego zadania  może być
zagrożona, z uwagi na znacznie wyższe koszty ofert złożonych w przetargu na wykonanie
tego zadania. Przypomniała, że na to zadanie głosowało ponad 600 mieszkańców miasta,
którzy bardzo chcieli realizacji tego placu zabaw przy ul. Lubawskiej.

Z-ca BM odpowiedział na przedstawione na dzisiejszej Sesji RM uwagi, prośby i sugestie
radnych, tj.:
-  radnemu A. Grzybowi -  możliwość rozwiązania niekorzystnej  dla naszej  gminy umowy
z PGK Sanikom, która będzie obowiązywać do 2021 r. i jednocześnie ogłoszenia przetargu
na  odbiór  odpadów  komunalnych  z  terenu  miasta –  Sprawa  poruszona  przez  radnego
zostanie przekazana do rozpatrzenia przez obsługę prawą i przedstawiona zostanie pisemna
opinia prawna w tym zakresie,
-  sprzeciw wobec organizacji na terenie OWŚ Zalew w okresie świąt majowych tzw. bitwy
czołgów,  z  uwagi  na  okres  lęgowy  ptactwa  wodnego –  Przedstawiona  uwaga  nie  była
wcześniej znana Z-cy BM, więc zwrócił się z prośbą do Kierownika Wydziału IOŚ o udzielenie
stosownych wyjaśnień;

Kierownik  Wydziału  IOŚ  Urzędu  Miasta  w/m  Magdalena  Bręśkiewicz  poinformowała,
że w temacie ochrony w okresie lęgowym ptactwa wodnego nad zbiornikiem wodnym Zalew
przedstawiona zostanie pisemna odpowiedź.  Zaznaczyła,  że szczegółowych wyjaśnień do
sprawy  organizacji  w  okresie  świąt  majowych  bitwy  czołgów  mógłby  udzielić  Kierownik
Wydziału Spraw Społecznych. Dodała jednak, że nie mógł być on obecny na dzisiejszej sesji.

- radnej D. Kurnycie  –  możliwość wypłacenia wynagrodzeń strajkującym nauczycielom za
okres zawieszenia pracy – Poinformował, iż w tym temacie odbył spotkanie z Dyrektorem
Centrum Obsługi Jednostek. Dodał, że obecnie Urząd Miasta oraz RIO we Wrocławiu stoją
na  stanowisku,  iż  strajkujący  nauczyciele  za  ten  okres  nie  otrzymają  wynagrodzenia.
Natomiast nauczyciele, którzy w tym czasie udali się na zwolnienia lekarskie, otrzymają wg
przepisów 80% wypłat. Pozostali niestrajkujący nauczyciele otrzymają normalne pensje,
-  przedstawienie  informacji  o  kondycji  finansowej  PCZ Sp.  z  o.o.  w  Kamiennej  Górze –
Obecnie  jesteśmy na etapie  organizacji  spotkania  ze  Starostą  Powiatowym w Kamiennej
Górze, podczas którego zostaną przedstawione stosowne informacje. Następnie wszystkie
ustalenia zostaną przedłożone Radzie Miasta;

-  radnemu W. Sobiechowskiemu  –  zastrzeżenia wobec udzielenia ponownie umorzenia
podatkowego dla PKS i wyjaśnienia powiązania tego z organizacją komunikacji miejskiej  –
BM odpowie na to pytanie i uwagę pisemnie, z uwagi na brak możliwości uczynienia tego
obecnie,
-  możliwość  rozbudowania  po  trzech  miesiącach  od  rozpoczęcia  funkcjonowania  linii
komunikacji miejskiej o przystanki na terenie os. Antonówka i DCR – Uczestniczył  niedawno
w  spotkaniu  z  Prezesem  Zarządu  PKS,  podczas  którego  przedstawiono  możliwość
poszerzenia linii o te przystanki. Prezes zobowiązał się do sporządzenia stosownej propozycji
zmiany  i  wizualizacji.  Obecnie  oczekujemy  na  odpowiedź  i  przedstawienie  warunków
finansowych i czasowych dla tej zmiany. Dodał, że wstępnie są opracowane dwa warianty dla
tej propozycji zmiany. Jednocześnie zaproponował, aby poczekać do momentu otrzymania
odpowiedzi PKS, która zostanie także przedłożona Radzie Miasta do zapoznania się;
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- Wiceprzewodniczącemu RM J. Baście - rozważenie możliwości zmiany obecnie struktury
plaży,  aby była  gotowa w momencie całkowitego oczyszczenia wody i  przeznaczenia  do
kąpieli – Zgodził się z sugestią radnego, iż plaża trawiasta jest łatwiejsza w utrzymaniu. Jako
przykład podał plażę nad obiektami wodnymi w Strzegomiu. Dodał, że propozycja ta zostanie
wzięta  pod  uwagę  i  przedstawiona  Radzie  Miasta  do  zapoznania  się  wraz  z  szerszą
koncepcją zagospodarowania OWŚ Zalew;

-  radnej  E.  Seweryniak  -  przedstawienie  działań,  jakie  może podjąć  Urząd  Miasta,  aby
zrealizować wygrany w 2018 r. projekt budżetu partycypacyjnego „Tak dla placu zabaw” przy
ul. Lubawskiej – Wyjaśnił, iż z czterech wygranych projektów w budżecie partycypacyjnym
2018  tylko  jeden  zmieścił  się  w  kosztach  i  dotyczył  budowy  małego  placu  zabaw  przy
ul.  Lipowej.  Oferty na pozostałe trzy zadania znacznie przekraczają kwoty zabezpieczone
w budżecie miasta.  Zwrócił  się przy tym z prośbą do Skarbnika Miasta o przedstawienie
możliwości finansowych dla realizacji tych zadań.

Skarbnik  Miasta  Iwona  Pazgan  przypomniała  zgromadzonym  treść  zapisów  obecnie
obowiązującej jeszcze uchwały o budżecie partycypacyjnym i jednocześnie dodała, że kwoty
na zadania wyłonione w ramach budżetu obywatelskiego są ujęte także w budżecie miasta na
rok następny. Zaznaczyła, że wysokości tych środków muszą być tożsame, dlatego obecnie
nie ma możliwości  zwiększenia kwot  na realizację  pozostałych  trzech zadań wyłonionych
w ramach budżetu partycypacyjnego 2018. 

-  radnemu  W.  Sobiechowskiemu  - zobowiązanie  Centrum  Obsługi  Jednostek,  do  jak
najszybszego  sporządzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  programu  wspomagania
uzdolnionych  dzieci  z  terenu Kamiennej  Góry –  Podkreślił,  iż  będzie  interweniował  w tej
sprawie u Dyrektora COJ i wyraził przy tym brak przeciwwskazań dla podjęcia tego tematu
w jak najszybszym czasie.

-  radnej  R.  Komorowskiej  -  przedstawienie  przeszkód,  które  uniemożliwiają  Urzędowi
Miasta doposażenie budynku Zespołu Szkół przy ul. Lubawskiej – Sprawa zostanie zbadana
i rezultaty będą przedstawione radnej w późniejszym terminie.

Radna E. Seweryniak zapytała, czy Urząd Miasta ma możliwość ogłoszenia jeszcze jednego
przetargu na realizację  zadania  w budżetu  partycypacyjnego:  „Tak dla  placu zabaw przy
ul.  Lubawskiej”?  Podkreśliła,  iż  wielu  rodzicom  i  dzieciom  z  tego  rejonu  bardzo  zależy
na wykonaniu tej inwestycji, która jest wyczekiwana przez mieszkańców od wielu lat. 

Z-ca BM podkreślił, że Urzędowi Miasta bardzo zależy na realizacji wszystkich inicjatywach
obywatelskich i jednocześnie dodał, że będzie możliwość ogłoszenia ponownego przetargu.
Zaznaczył, że w tym temacie zostaną podjęte wszelkie możliwe działania. 

Ad.12. Zamknięcie Sesji

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący RM J. Jarosz zamknął  IX Sesję Rady
Miasta Kamienna Góra w dniu 17 kwietnia 2019 r.

Protokołował:
Arkadiusz Rymer

Przewodniczący Rady

   /-/ Janusz Jarosz
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